
     
 

 

       

 

 

             Stockholm – Vällingby Rotaryklubb  

  

____________________________________________________________________________________________________________________ 

 

Veckomöte: 8 sept  2015   

President: Johan Eriksson 

Närvarande medlemmar: 22 

Gäster:  4 inkl föredragshållare 

Föredragsrubrik: En inblick i Stockholms kändisvärld 

Föredragshållare: Leif Schulman 

 

Klubbärenden:  

 1. Johan Eriksson kom och axlade sin roll som president, efter att varit sjuk en tid pga 

”utbrändhet” , den nya tidens  sjukdom som Johan själv uttryckte det.  

 2. Johan informerade även om Distriktskonferens den 3 oktober, inklusive höstfest kvällen 

innan, alla välkomna. Se tidigare mailutskick. 

 3. Programansvarige Gunnar  informerade om flera av de kommande veckornas övriga 

föredragshållare. Gå in på nätet och läs de olika veckoprogrammen. 

  

Föredraget: 

 

Leif Schulman är sk kändisjournalist, anställd på Hänt i Veckan sedan 35 år tillbaka. Allt har kretsat kring musik. 

T ex var Leif under tio år Sverige-korrespondent för amerikanska branschtidskriften Billboard. 

Detta blev en perfekt inkörsport till att skriva om kändisar. 

Musiken blev ett naturligt inslag i både barndom och ungdomstid, i familjens radhuslänga i Västerort bodde många stora 

svenska musiknamn, t ex Putte Wickman. Leif har också ett förflutet i S:t Jacobi i Vällingby. 

 

Tidigt lärde han känna Stickan Andersson och har på nära håll följt ABBA, redan innan de blev ABBA, och i många nummer 

av Hänt har Leif rapporterat om de fyra abborna, tex var Hänt först med nyheten att Björn och Agneta väntade barn. 

Leif följde gruppen på flera turnéer, bl a deras turné start i Edmonton i USA. 

 

Leif har givit ut en bok om ABBA, denna har blivit omåttligt populär och har för 3 år sedan getts ut i nytryck. 

Däremot spår Leif ingen direkt ljus framtid för kändispressen överlag. Allers förlag, som funnits i 120 år tappar 

prenumeranter och läsare varje dag. Och framförallt annonsörer, de är ju de stora finansiärerna för pressen. 

Nätet, dvs Facebook, Instagram Twitter etc tar över med nyheter och musik i realtid. 

 

Jag kan rekommendera Leifs egen Facebooksida, för den som vill få en fotografisk inblick i all fester mm som Leif idag är en 

självklar gäst på. Och alla kavajer han bär, något som blivit hans signum. 

https://www.facebook.com/leif.schulman 

 

Det är förstås en särskild ära för Rotary V-by, att få vara exponerad på denna sida, se länken: 

https://www.facebook.com/photo.php?fbid=10153574769829304&set=a.10150202710084304.323520.648839303&type=1 

 

Leif informerade oss om att han kommer att sluta på Hänt i Veckan ganska snart, men min gissning är att han knappast 

kommer att sluta röra sig i kändisvärlden på många år ännu.  

 

 

Vid tangentbordet 

/ Göran Tuvstedt 


